

IBN BATTUTA MALL CHINESE NEW YEAR - RABBIT Terms and Conditions

- “Chinese New Year” Workshops: “Kids Origami Zodiac making, and Wire Art Calligraphy” will run from **20th of January to 29th of January 2023**.
- The Experience will be from **2:00 PM to 10:00 PM**, on a first come first served basis during the activation period.
- Spend AED 150 at any store located at Ibn Battuta Mall, register your receipt at any of the Customer Service Desks to access the activation zone.
- Transactions made at supermarkets or banks as well as travel agencies are excluded from the activation.
- Return/Exchange receipts will not be accepted as well as stamped receipts.
- Valid identification and SMS with code must be presented to enjoy the Experience.
- Maximum of 1 pass code issued per customer per day.
- Owners and employees of Ibn Battuta Mall outlets, their suppliers and immediate family members are ineligible to participate in this promotion.
- Nakheel Employees and their immediate families are not eligible to participate in this promotion.
- The Management reserves the right to cancel or amend these Terms and Conditions at any time without prior notice.
- Participants under the age of 12 would need to be accompanied by an adult to take part in the activation.
- No sharp objects may be taken into the activation area.
- No food, drink or chewing gum should be taken into the activation area.
- Report all accidents to a member of staff, to ensure that we can provide any necessary assistance and minimize the potential of reoccurrence. These will be logged and are an important part of our on-going safety audits.
- The participant agrees to the use by the organizer of any photographs, videos, comments and any audio in broadcasts, newspapers, brochures, and other media in perpetuity without notice or compensation.

ابن بطن مول السنة الصينية الجديدة - أرنب الشروط والأحكام

- **ورش عمل " السنة الصينية الجديدة "**: صنع أبراج اوربيغامي للأطفال، وفن الخط الأسلاكي " من 20 يناير إلى 29 يناير 2023.
- ستكون التجربة من الساعة 2:00 ظهرا إلى 10:00 مساء، على أساس من يأتي أولا يخدم أولا خلال فترة التفعيل.
- أنفق **150 درهما** في أي متجر يقع في ابن بطوطة مول، سجل إيصالك في أي من مكاتب خدمة العملاء للوصول إلى منطقة التفعيل.
- يتم استبعاد المعاملات التي تتم في محلات السوبر ماركت أو البنوك وكذلك خدمات الصرافة.
- لن يتم قبول إيصالات الإرجاع / الاستبدال وكذلك الإيصالات المختومة.
- يجب تقديم بطاقة هوية صالحة ورسالة نصية قصيرة تحتوي على رمز للاستمتاع بالتجربة.
- الحد الأقصى 1 رمز مرور صادر لكل عميل في اليوم الواحد.
- لا يحق لمالكي وموظفي منافذ ابن بطوطة مول ومورديهم وأفراد أسرهم المباشرين المشاركة في هذا العرض الترويجي.
- موظفو نخيل وعائلاتهم المباشرة غير مؤهلين للمشاركة في هذا العرض الترويجي.
- تحتفظ الإدارة بالحق في إلغاء أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق.
- يجب أن يكون المشاركون الذين تقل أعمارهم عن 12 عاما برفقة شخص بالغ للمشاركة في الفعالية.
- لا يجوز أخذ أي أشياء حادة إلى منطقة التنشيط.
- لا ينبغي تناول أي طعام أو شراب أو علبة في منطقة التنشيط.
- الإبلاغ عن جميع الحوادث إلى أحد الموظفين، لضمان قدرتنا على تقديم أي مساعدة ضرورية وتقليل احتمالية تكرارها.
- سيتم تسجيلها وهي جزء مهم من عمليات تدقيق السلامة المستمرة لدينا.
- يوافق المشارك على استخدام المنظم لأي صور ومقاطع فيديو وتعليقات وأي صوت في البث والصحف والكتيبات ووسائل الإعلام الأخرى إلى الأبد دون إشعار أو تعويض.